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                                          Zápis č. 5/2018 

ze zasedání Zastupitelstva Obce Teplýšovice konaného v 

pátek 22.6.2018 v 19:00 hod. v Sokolovně v Teplýšovicích 

a 

v sobotu 23.6.2018 v Čeňovicích č.p. 32    

 
 

Přítomni: J. Škvor, Mgr. P. Goby, V. Sahula, J. Pessr, Ing. M.  Stařecký, Ing. P. Dřízal. 

                 

Omluveni: Ing. O. Škvor. 

 

Ověřovatelé zápisu: V. Sahula, J. Pessr. 

Zastupitelstvo bylo usnášení schopné. 

Program zasedání: 
 

1) Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Teplýšovice za r. 2017. 

2) Schválení účetní závěrky Obce Teplýšovice za r. 2017. 

3) Projednání Návrhu závěrečného účtu za r. 2017. 

4) RO č. 4 a 5/2018. 

5) Společný vodovod CHOPOS. 

6) GDPR+sociální agenda prostřednictvím DSO CHOPOS. 

7) PoštaPartner. 

8) Odpadové hospodářství do r. 2024 a poté. 

9) Komplexní pozemkové úpravy. 

10) Studie odtokových poměrů na povodí řeky Sázavy. 

11) Územní plán v období r. 2019-2022. 

12) Rekapitulace funkčního období 2014-2018. 

13) Diskuse.  

 
 

 

Zastupitelé program schválili. 

  

1. Schválení účetní závěrky ZŠ a MŠ Teplýšovice za r. 2017. 

 

Ředitelka Základní školy a Mateřské školy Teplýšovice Mgr. Charlotta Kurcová za dotčenou 

účetní jednotku zajistila přípravu a předložila podklady zřizovateli (schvalovacímu orgánu) pro 

schvalování účetní závěrky za rok 2017. Materiál přehledným způsobem uspořádaný, který 

umožňuje zejména efektivní posouzení úplnosti a průkaznosti účetnictví a vyhodnocení 

předvídatelných rizik a ztrát ve vztahu k věrnému a poctivému obrazu předmětu účetnictví a 

finanční situaci účetní jednotky, tedy v souladu se zněním §4 zákona č. 220/2013 Sb., o 

požadavcích na schvalování účetních závěrek některých vybraných účetních jednotek, starosta 

obce zveřejnil dne 5.6.2018 v souladu s platnými předpisy, v detailním členění, v rozsahu 

Výkazu zisku a ztráty, Rozvahy, Přílohy výkaznictví. 

Na základě znalosti věci o schválení účetní závěrky příspěvkové organizace zastupitelé 

hlasovali. 
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Otázka: „Kdo je pro schválení účetní závěrky hospodaření příspěvkové organizace Základní 

škola a Mateřská škola Teplýšovice za rok 2017?“  

PRO – 6                  PROTI – 0                                       Zdržel se hlas – 0 

Zastupitelé schválili účetní závěrku hospodaření příspěvkové organizace Základní škola a 

Mateřská škola Teplýšovice za rok 2017.  

O schválení účetní závěrky bude starostou obce sepsán (za schvalovací orgán) protokol ve 

smyslu zákona č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých 

vybraných účetních jednotek s cílem, ve smyslu platného znění zákona, doložit schvalovací 

proces do centrálního systému účetních informací státu. Protokol bude přílohou zápisu č. 

5/2018. 

Zastupitelé následně projednali návrh příspěvkové organizace, v níž požádala o souhlas 

s převedením zlepšeného hospodářského výsledku plynoucího z výsledku hospodaření za r. 

2017 ve výši 37 769,22 Kč do tvořeného reservního fondu. 

Předsedající dal o návrhu převedení zlepšeného výsledku hospodaření do reservního fondu 

organizace hlasovat. 

Otázka: „Kdo je pro návrh umožnit ZŠ a MŠ Teplýšovice převést zlepšený hospodářský 

výsledek ve výši 37 769,22 Kč do reservního fondu?“ 

 

PRO – 6                                                 PROTI – 0                                        Zdržel se hlas. – 0 

 

Zastupitelé schválili ZŠ a MŠ Teplýšovice převést zlepšený hospodářský výsledek do svého 

reservního fondu. 

O rozhodnutí bude organizace písemně vyrozuměna. 

Reservní fond organizace k 31.12.2017 tvořila částkou 137 436,88 Kč. 

 

 

2. Schválení účetní závěrky Obce Teplýšovice za r. 2017. 

 

Dne 7.6.2018 byla účetní jednotkou zveřejněna účetní závěrka Obce Teplýšovice za rok 2017. 

Vzhledem k rozsáhlému datovému obsahu byla Rozvaha, Výkaz zisku a ztráty, výkaz Fin 2-

12M v plném znění zveřejněny pouze na elektronické úřední desce (EÚD), přičemž předmětné 

materiály včetně přílohy účetní závěrky byly současně fyzicky dostupné na OÚ. Zastupitelé 

byli starostou obce, jako předkladatelem za účetní jednotku, o zveřejnění dokumentů na 

úředních deskách, zároveň o možnosti do dokumentace nahlížet na místním úřadě, 

s dostatečným předstihem obeznámeni. 

Se znalostí věci o schválení účetní závěrky hospodaření Obce Teplýšovice za rok 2017 ve 

smyslu Vyhlášky č. 220/2013 o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých 

vybraných účetních jednotek, zastupitelé hlasovali. 

  

Otázka: „Kdo je pro schválení účetní závěrky hospodaření Obce Teplýšovice za rok 2017?“  
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PRO – 6                  PROTI – 0                                       Zdržel se hlas – 0 

 

Zastupitelé schválili účetní závěrku hospodaření Obce Teplýšovice za rok 2017. 

 

O schválení účetní závěrky bude starostou obce sepsán (za schvalovací orgán) protokol ve 

smyslu zákona č. 220/2013 Sb., o požadavcích na schvalování účetních závěrek některých 

vybraných účetních jednotek s cílem, ve smyslu platného znění zákona doložit schvalovací 

proces do centrálního systému účetních informací státu.  

Protokol o schválení účetní závěrky bude přílohou zápisu ZO č.5/2018. 

 

 

3. Projednání Návrhu závěrečného účtu za r. 2017. 

 

V souladu se zněním zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení) podle § 43, na úřední 

desce Obce Teplýšovice dne 7.6.2018, byl zveřejněn Návrh závěrečného účtu (NZÚ) Obce 

Teplýšovice za r. 2017. Na elektronické úřední desce byl NZÚ zveřejněn společně se Zprávou 

o přezkoumání hospodaření obce vykonané kontrolním orgánem podle zákona č. 420/2004 Sb., 

o přezkoumání hospodaření územních samosprávných celků za tentýž rok. Nedílnou součástí 

zveřejněného NZÚ hospodaření obce byly dále veškeré výkazy související s účetní závěrkou 

za r. 2017, kterou v předcházejícím bodě zastupitelé schválili.  

Se znalostí všech výše uvedených podkladů zastupitelé přistoupili k hlasování, kdy předmětem 

byl návrh starosty obce schválit Závěrečný účet hospodaření Obce Teplýšovice za rok 2017 

bez výhrad. 

 

Otázka: „Kdo je pro schválení Závěrečného účtu Obce Teplýšovice za rok 2017 bez výhrad?“  

PRO – 6                                                  PROTI – 0                                        Zdržel se hlas. – 0 

 

Zastupitelé schválili Závěrečný účet hospodaření Obce Teplýšovice za rok 2017 bez výhrad. 

 

4. RO č. 4 a 5/2018. 

     

Se znalostí podkladů a na základě odůvodnění jednotlivých změn rozpočtu zastupitelé hlasovali 

o RO Č. 4 a 5/2018. 

 

Otázka: „Kdo souhlasí s rozpočtovým opatřením č. 4 a 5/2018?“  

 

PRO – 6                                                PROTI – 0                                        Zdržel se hlas. – 0  

 

Zastupitelé změnu rozpočtu schválili rozpočtovými opatřeními č. 4 a 5/2018. 

 

 

5. Společný vodovod CHOPOS. 
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Níže uvedené body programu byly společné na zasedání v Teplýšovicích i v Čeňovicích. 

Projednány byly formou přednesením jednotlivých témat a prodiskutovány zastupiteli i občany 

reakcemi na dotazy z pléna. 

 

Společný vodovod CHOPOS představil starosta obce sdělením posledních událostí na úrovni 

řízení projektu z pozice DSO, o získání pravomocně platného stavebního povolení a o stavu 

podané žádosti SFŽP ČR ve získávání dotační podpory.  

Na dotaz F.T. byly podány informace k pořizování individuálních přípojek, zejména byla 

deklarována ze strany obce nabídka/plán o plošné organizaci výpomoci občanům ohledně 

pořizování individuálních projektových dokumentací, vyřizování stavebních povolení 

k přípojkám, které by si občané pouze zaplatily, ostatní agendu nabízí k vyřídit obec, vysvětlení 

vlastnických vztahů k jednotlivým částem veřejných a individuálních sítí a stavebních objektů. 

V souvislosti s vodovodem byla současně zmíněna problematika nakládání s odpadními 

vodami dle zákona č. 185/2001 Sb., s důrazem na zacházení s OV dle platných předpisů. 

 

V Čeňovicích se ke společnému vodovodu vyjádřoval Ing. M. Kratochvíl a to z titulu své 

funkce manažera DSO, koordinátora aktuálních plnění úkolů projednávání projektu na všech 

jeho úrovních. 

 

 

6. GDPR+sociální agenda prostřednictvím DSO CHOPOS. 

 

Místostarosta se ujal výkladu k problematice ochrany osobních údajů (GDPR) podle nového 

nařízení Evropského parlamentu a Rady EU č. 2016/679, které nahrazuje v ČR do 25.5.2018 

platný zákon č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů a o změně některých předpisů. 

Následně a podrobně konkretizoval přijatá opatření místním OÚ, uvedl, že agendu převážná 

část členských obcí DSO zajišťuje v rámci meziobecní spolupráce a prostřednictvím DSO 

CHOPOS, které využívají společného pověřence, a to včetně školských zařízení tam, kde je 

obce na svých územích zřizují. 

Následně plénum seznámil s řešením sociálně právní agendy ve členských obcích DSO, popsal 

novou funkci sociálního koordinátora, na kterou se osobně v rámci DSO připravuje od počátku 

letošního roku. 

Závěrem připomněl sociálně právní ochranu dětí, kterou má obec jako svou agendu zavedenu 

ve smyslu zákona č. 359/1999 Sb., o sociálně právní ochraně dětí, od r. 2014 ve formě přijatých 

standardů. 

 

 

7. Pošta Partner na OÚ. 

 

Starosta představil plánovaný projekt, který spočívá v zavedení zcela nové služby do naší obce, 

a to poštovní služby prostřednictvím přistoupení k projektu Pošta Partner. Vysvětlil, jak 

předpokládá na místním OÚ službu zavést. Projekcí byla představena presentace projektů, které 

v republice, ale i v nedalekém sousedním území, existují a jsou úspěšně realizovány.  

V zastupitelstvu není, ohledně zavedení těchto služeb v obci, stoprocentní shoda. 

 

 

8. Odpadové hospodářství do r. 2024 a poté. 

 

Téma odpadového hospodářství obce bylo zhodnoceno z pohledu stávající praxe, z pohledu 

nově zaváděného obecního systému v kategorii nakládání s bioodpady s dopadem na širokou 
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veřejnost. Starostou byla představena koncepce státu o nakládání s komunálním odpadem po 

roce 2024 s očekávaným násobným zdražením poplatku za ukládání KO na skládkách. 

 

 

9. Komplexní pozemkové úpravy. 

 

Starosta opakovaně apeloval na občany/vlastníky zemědělské půdy, aby se připojili k realizaci 

komplexních pozemkových úprav, které se zatím nedaří zahájit vlivem nízkého zájmu ze strany 

právě vlastníků. Projekcí presentací již zrealizovaných KPÚ v ČR byly presentovány klady a 

přínosy, které mají pozitivní dopad na řešená území, ale i pozitivní dopad na vlastníky 

zemědělské půdy samotné. Projekcí byly představeny zrealizované KPÚ na území Benešovska. 

Informoval plénum o procentuální míře přihlášených vlastníků k míře potřebné pro zahájení 

projektu, přičemž předpokládá úspěšné překonání hranice 50% přihlášených na k.ú. Čeňovice. 

  

 

10. Studie odtokových poměrů na povodí řeky Sázavy. 

 

Studie odtokových poměrů na povodí řeky Sázavy, jejímž nositelem je Posázaví o.p.s., jejímž 

zhotovitelem je společnost Vodohospodářský rozvoj a výstavba a.s./DHI a.s., byla starostou 

obce představena jako plánované systémové řešení proti povodňovým škodám, proti vodním 

erozím a opatřením pro regulovaný a bezpečný odvod rizikových srážek z krajiny, a to na 

kompletní ploše povodí řeky Sázavy. Projekt se nyní nachází ve fázi získávání vyjádření 

vlastníků pozemků budoucími možnými realizace zasažených. Zejména došlo k vysvětlování 

skutečné podstaty snahy zhotovitelů projektové dokumentace, která směřuje k získání vyjádření 

souhlasu/nesouhlasu/vyjednávání dalších podmínek právě k vlastníkům půdy. Projektová 

kancelář rozeslala s tímto cílem vlastníkům pozemků výzvu k vyjádření. Reakce ve všech 

dotčených obcích byla spíše zmatečná, a to z důvodu chybného výkladu zmatečně pojaté výzvy.  

Obec se bude snažit situaci napravit, hledá řešení a za vhodné považuje sezvat na svém území 

a se svými občany veřejné projednání problematiky s představiteli projektové kanceláře. 

 

 

11. Územní plán v období r. 2019-2022. 

 

Starosta informoval plénum o realizaci uvedení ÚPD (územně plánovací dokumentace) Obce 

Teplýšovice do tak zvaného právního stavu. To je zhotovení elektronické verze ÚPD se 

zapracováním stávajících platných tří změn, vše dle přechodných změn stavebního zákona č. 

225/2017 Sb.. Takové zadání bylo sjednáno se společností AURUM s.r.o. z Pardubic. 

Dokumentace by měla být zhotovena do konce letních měsíců.  

Nicméně v dalším příspěvkem bylo zdůrazněno, že do roku 2022 bude muset být schválen nový 

územní plán obce. Starosta současně zdůraznil, že tento úkol bude muset být jednou z priorit 

budoucího nově ustanoveného zastupitelstva, a to zejména z důvodu obvykle zdlouhavého 

projednávání takového územního, a tedy strategického, dokumentu. Neexistence nové ÚPD by 

výrazně/zásadně zkomplikovala další plánovaný rozvoj obce.  

 

 

12. Rekapitulace funkčního období 2014-2018. 

 

Prostřednictvím souhrnu investičních akcí, úspěšně podaných projektů podpořených dotacemi 

a prostřednictvím projekce proběhla rekapitulace pomalu končícího funkčního období 

zastupitelstva obce. 
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Presentovány byly dále akce týkající se stávajícího roku, které byly realizovány a dále ty, které 

je nutné do konce roku zrealizovat. Zejména se jedná o projekty podpořené dotační, finanční 

podporou z dotačních zdrojů.  

 

   

13. Diskuse.  

 

Na obou zasedání vedli zastupitelé diskusi související s projednávanými tématy. 

Vedle řady dotazů na vodovod došlo v Čeňovicích k dotazu pna J.S., jak se obec vypořádá 

s písemným dotazem podaným na OÚ ohledně neutěšeného stavu pietního místa/pomníku 

padlým v I. sv. válce v Čeňovicích.  

Starosta si vzal za své místo v rámci možností upravit v součinnosti s vlastníkem pozemku, 

protože pomník spočívá na pozemku vlastníka cizího. Přislíbil dále, že jména padlých vojáků 

budou doplněna na webové stránky tak, jak jsou již uvedena jména padlých z teplýšovického 

pomníku, a to bezodkladně. V plénu se vedla diskuse o variantě přemístění pomníku na jiné 

místo. Starosta připomněl, že toto téma vznesl v Čeňovicích již před léty, odezvu či konkrétní 

návrh neobdržel.  

   

Usnesení ZO č. 5/2018 ze dne 22. a 23.6.2018 

ZO schválilo: 

 

1. účetní závěrku hospodaření příspěvkové organizace Základní škola a Mateřská škola 

Teplýšovice za rok 2017, 
2. ZŠ a MŠ Teplýšovice převést zlepšený hospodářský výsledek ve výši 37 769,22 Kč do 

svého reservního fondu, 
3. účetní závěrku hospodaření Obce Teplýšovice za rok 2017, 
4. Závěrečný účet hospodaření Obce Teplýšovice za rok 2017 bez výhrad, 
5. změnu rozpočtu rozpočtovými opatřeními č. 4 a 5/2018, 

 
 

Zasedání ZO v Teplýšovicích bylo ukončeno v 21:30 hod. 

Zasedání ZO v Čeňovicích bylo ukončeno ve 22:15 hod. 

V Teplýšovicích dne 30.6.2018 zapsal Josef Škvor 

 

 

                                                                                                   ……………………………….. 

                                                                                                                  starosta obce 

 

 

 

Termín příštího zasedání ZO bude, vzhledem k prázdninovému období, zveřejněn způsobem 

v místě obvyklým. 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu:    ……………………….                           ……………………………….. 

                                          V. Sahula                                                               J. Pessr      
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